



**ក្រសួងសង្គមកិច្ច អតីតយុទ្ធជន
និងយុវនីតិសម្បទា**

របាយការណ៍

មូលដ្ឋានលទ្ធផលការងារខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ ២០១៤ និងទិសដៅអនុវត្តបន្ត

ឆ្នាំ២០១៤ គឺជាឆ្នាំដំបូងនៃការអនុវត្តកម្មវិធីនយោបាយរបស់រាជរដ្ឋាភិបាលកម្ពុជា និងយុទ្ធសាស្ត្រចតុកោណដំណាក់កាលទី៣ ដែលប្រកាសដាក់ឱ្យប្រើដោយសម្តេចអគ្គមហាសេនាបតីតេជោ **ហ៊ុន សែន** នាយករដ្ឋមន្ត្រីនៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា កាលពីថ្ងៃទី២៥ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០១៣។ ក្រុងមុំទី៣ និងមុំទី៤ នៃចតុកោណទី៤ ស្តីពីការអភិវឌ្ឍប្រព័ន្ធសុខុមាលភាពសង្គម និងការជំរុញគោលនយោបាយជាតិប្រជាជន និងសមភាពយេនឌ័រ បានបង្ហាញយ៉ាងច្បាស់អំពីការយកចិត្តទុកដាក់របស់រាជរដ្ឋាភិបាល ក្នុងការជួយដល់ជនរងគ្រោះ និងងាយរងគ្រោះគ្រប់ប្រភេទក្នុងសង្គម ជាពិសេស កុមារកំព្រា កុមារងាយរងគ្រោះ ស្ត្រី ជនចាស់ជរា ជនពិការ អតីតយុទ្ធជន និងអតីតមន្ត្រីរាជការស៊ីវិល។

ដើម្បីរួមចំណែកក្នុងការលើកកម្ពស់សុខុមាលភាពរបស់ប្រជាពលរដ្ឋ ជាពិសេស ជនរងគ្រោះ និងងាយរងគ្រោះ ក្រសួង ស.អ.យ បានដាក់ចេញនូវយុទ្ធសាស្ត្រ ៣យ៉ាង និងកម្មវិធីអាទិភាពចំនួន ៨ ចំណុច ដំបូងទី៣ គឺ (ក).យុទ្ធសាស្ត្រ ៣យ៉ាង រួមមាន (១). បង្កើនប្រសិទ្ធភាពសេវាសុខុមាលភាពសង្គម (២). ពង្រឹងពង្រីកប្រព័ន្ធសន្តិសុខសង្គម និង(៣).ពង្រឹងសមត្ថភាពស្ថាប័ន និងកៀរគរប្រភពធនធានទាំងផ្នែកបច្ចេកទេសនិងហិរញ្ញវត្ថុ និង(ខ).កម្មវិធីអាទិភាព ៨ចំណុច គឺ (១).អភិវឌ្ឍសុខុមាលភាពសម្រាប់ជនរងគ្រោះនិងងាយរងគ្រោះ និងកិច្ចការគ្រួសារ (២).អភិវឌ្ឍសុខុមាលភាពកុមារ និងយុវនីតិសម្បទា (៣).អភិវឌ្ឍសុខុមាលភាពជនពិការ (៤).អភិវឌ្ឍសុខុមាលភាពមនុស្សចាស់ (៥).អភិវឌ្ឍរបបសន្តិសុខសង្គមសម្រាប់មន្ត្រីរាជការស៊ីវិល (៦).អភិវឌ្ឍសុខុមាលភាពអតីតយុទ្ធជន (៧).បង្កើតប្រព័ន្ធសន្តិសុខសង្គមទូលំទូលាយសម្រាប់ប្រជាជនកម្ពុជា និង(៨).អភិវឌ្ឍសមត្ថភាពស្ថាប័ន និងពង្រឹងភាពជាដៃគូ។

ជាអាទិ៍ក្នុងខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១៤នេះ ក្រសួងសង្គមកិច្ច អតីតយុទ្ធជន និងយុវនីតិសម្បទាអនុវត្តសម្រេចបានលទ្ធផលដូចខាងក្រោម៖

I-លទ្ធផលការងារ

១.ការងារលទ្ធផលទី ១

**អភិវឌ្ឍសុខុមាលភាពសម្រាប់ជនរងគ្រោះនិងងាយរងគ្រោះ និងកិច្ចការគ្រួសារ
ក-ការងារសង្គ្រោះបន្ទាន់ដល់ក្រុមជនរងគ្រោះ និងងាយរងគ្រោះ**

-បានសហការជាមួយអាជ្ញាធរខេត្ត កាកបាទក្រហមកម្ពុជា អង្គការជាតិ អន្តរជាតិ សប្បុរសជននានានាំយកអំណោយជួយដល់ជនរងគ្រោះដោយគ្រោះធម្មជាតិ និងជនក្រីក្រងាយរងគ្រោះនៅខេត្តកំពត ចំនួន ៩៩២គ្រួសារ

-មន្ទីរ ស.អ.យ រាជធានីភ្នំពេញបានស្រង់ស្ថិតិប្រជាជនទីទំលក្រ និងរងគ្រោះមហន្តរាយផ្សេងៗសរុបចំនួន ៧២នាក់។ ដោយឡែក អង្គការគ្រួសារថ្មីបានជួយឧបត្ថម្ភដល់កុមារចំនួន ៧៣នាក់ ដែលរស់នៅក្រៅមណ្ឌល

-មន្ទីរ ស.អ.យ ខេត្តកែបនាំយកអំណោយទៅចែកជូនដល់ជនរងគ្រោះដោយគ្រោះធម្មជាតិចំនួន ០១គ្រួសារ។

ខ-ការងារជនអនាថា

-មន្ទីរ ស.អ.យ រាជធានីភ្នំពេញ បានទទួលជនអនាថាចំនួន ២៦នាក់ (ស្រី ១០នាក់) ព្រមទាំង បានធ្វើការអប់រំ ពិគ្រោះយោបល់ និងបានបញ្ជូនទៅទទួលសេវាបន្តនៅអង្គការមិត្តសំឡាញ់ចំនួន ០៦នាក់ និងសមាហរណកម្មទៅសហគមន៍វិញចំនួន ២០នាក់

-មន្ទីរ ស.អ.យ រាជធានីភ្នំពេញ បានគ្រប់គ្រងជនក្រីក្រគ្មានទីពឹងចំនួន ៧២នាក់ ស្រី ៤០នាក់

-មន្ទីរ ស.អ.យ ខេត្តកំពតបានស្រង់ស្ថិតិជនអនាថាមានចំនួន ២៩នាក់

-មន្ទីរ ស.អ.យ ខេត្តកំពង់ចាមបានជួញដូរការធ្វើចំណាកស្រុកគ្មានសុវត្ថិភាពដល់អ្នករត់ម៉ូតូ ឌុប និងម៉ូតូកង់បីចំនួន ១៥នាក់ និងបានចុះស្វែងរក និងធ្វើការប៉ាន់ប្រមាណគ្រួសារកុមារចំនួន ០២ គ្រួសារ នៅក្រុងកំពង់ចាម និងក្រុងស្ទឹង។

គ-ការទប់ស្កាត់ការរីករាលដាលជំងឺហ៊ីវ អេដស៍

-មន្ទីរ ស.អ.យ ខេត្តកំពតបានសហការជាមួយសប្បុរសជននាំយកអំណោយ និងថវិកាមួយចំនួន ទៅចែកជូនដល់កុមារផ្នែកមេរោគអេដស៍ចំនួន ១៤នាក់។ ដោយឡែក អង្គការសង្គ្រោះជនអស់សង្ឃឹម បានជួយឧបត្ថម្ភជាស្បៀង និងថ្លៃធ្វើដំណើរទៅមន្ទីរពេទ្យដល់អ្នកជំងឺអេដស៍តាមផ្ទះចំនួន ០៨គ្រួសារ។

ឃ-ការងារកិច្ចការគ្រួសារ និងយេនឌ័រ

បានចូលរួមកិច្ចប្រជុំ និងសិក្ខាសាលាផ្សេងៗ។

ង-ការងារប្រយុទ្ធប្រឆាំងការជួញដូរមនុស្ស និងការធ្វើសមាហរណកម្មជនរងគ្រោះ

ង-១-ការប្រយុទ្ធប្រឆាំងការជួញដូរមនុស្ស

-បានចូលរួមសិក្ខាសាលាអាស៊ាននៅប្រទេសប្រ៊ុយណេស្ថីពីការលើកកម្ពស់ការទទួលបានយុត្តិធម៌ សម្រាប់ស្ត្រីរងគ្រោះដោយអំពើហិង្សាក្នុងរឿងក្តីជួញដូរ

-បានចូលរួមសិក្ខាសាលាតំបន់មេគង្គលើកទី៥ ស្តីពីយុទ្ធសាស្ត្រក្នុងការការពារការជួញដូរមនុស្ស និងផ្លាស់ប្តូរបទពិសោធន៍ជាមួយប្រទេសក្នុងអនុបន្ទេមេគង្គនៅព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា។

-មន្ទីរ ស.អ.យ រាជធានីភ្នំពេញបានទទួលនារីរងគ្រោះដោយអំពើជួញដូរមនុស្សចំនួន ១២នាក់ និងបានធ្វើការអប់រំ ពិគ្រោះយោបល់ និងបញ្ជូនទៅទទួលសេវាបន្តនៅអង្គការបណ្តាញស្ត្រីរួមគ្នា។

ង-២-ការងារសមាហរណកម្ម និងកិច្ចការពារជនរងគ្រោះ

មន្ទីរ ស.អ.យ រាជធានីភ្នំពេញ បានទទួលនារីរងគ្រោះដោយអំពើជួញដូរមនុស្សចំនួន ០៨នាក់ និងបានធ្វើការអប់រំ ណែនាំ ពិគ្រោះយោបល់ បញ្ជូនទៅស្ថានីតិសម្បទា និងបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ នៅ អង្គការបណ្តាញស្ត្រីរួមគ្នា ។

ង-៣-ការងារមណ្ឌលសំចតហើយប៉ែត

-បានធ្វើសម្ភាសន៍ជាមួយពលករចំណាកស្រុកពីប្រទេសថៃ ដើម្បីកំណត់អត្តសញ្ញាណជនរងគ្រោះ និងងាយរងគ្រោះដោយសារការជួញដូរ និងបានដកហូតជនរងគ្រោះចំនួន ២៣នាក់ ព្រមជាមួយនោះ បានបញ្ជូនទៅទទួលសេវាពីអង្គការកម្ពុជាដើម្បីជួយស្ត្រីមានវិបត្តិចំនួន ១៦នាក់ អង្គការតំណក់ទឹកចំនួន ០៤ នាក់ និងអង្គការគ្រួសារថ្មីប៉ោយប៉ែតចំនួន ០៣នាក់

-បានផ្តល់សម្លៀកបំពាក់ និងសម្ភារៈប្រើប្រាស់ប្រចាំថ្ងៃដល់ជនរងគ្រោះចំនួន ១៣នាក់ ដោយក្នុង ម្នាក់ទទួលបាន ខោ ២ អាវយឺត ២ កន្សែងពោះគោ ១ ខោទ្រនាប់ ២ ស្បែកជើងផ្ទាត់ ១គូ សាប៊ូកក់សក់ ១ដប ថ្នាំជុសធ្មេញ ១ ប្រាសជុសធ្មេញ ១ សាប៊ូដុំ ១ សាប៊ូម្សៅ ១កញ្ចប់ និងថង់ដាក់សម្ភារៈ ១

-តាមដានអតិថិជនចំនួន ០៩ករណី។

២.ការងារអាទិភាពទី ២

អតិថិជនសុខុមាលភាពកុមារ និងយុវនីតិសម្បទា

ក-ការងារសុខុមាលភាពកុមារ

-បានបណ្តុះបណ្តាល ស្តីពីនីតិវិធីអនុវត្តគោលនយោបាយ ស្តីពីការថែទាំជំនួសចំពោះកុមារដល់ គណៈកម្មាធិការទទួលបន្ទុកកិច្ចការនារី និងកុមារឃុំ សង្កាត់ ក្នុងស្រុកតាខ្មៅ និងស្រុកស្អាង ចំនួន ១១ឃុំ ដោយមានអ្នកចូលរួមចំនួន ៨៤នាក់

-បានរៀបចំវគ្គបណ្តុះបណ្តាល ស្តីពីគុណវឌ្ឍនៃអង្គការសុវត្ថិភាពកុមារដល់បុគ្គលិកអង្គការក្តី សង្ឃឹមចំនួន ៣២នាក់។

ក-១-ការងារមជ្ឈមណ្ឌលកុមារកំព្រា និងការថែទាំកុមារ

-រហូតមកដល់បច្ចុប្បន្នមណ្ឌលកុមារកំព្រាមានចំនួន ២២៥កន្លែង បានទទួលកុមារកំព្រា ទារកកំព្រា កុមារពិការសរុបចំនួន ១១.៨៥៦នាក់ ក្នុងនោះមណ្ឌលរបស់រដ្ឋមាន ២២កន្លែង បានទទួលចិញ្ចឹមកុមារ កំព្រាចំនួន ២.២៤៤នាក់។ កុមារកំព្រាសុទ្ធតែទទួលបានសេវាស្នាក់នៅ អប់រំ ចិញ្ចឹមបីបាច់ថែរក្សា បង្ក លក្ខណៈឱ្យរៀនសូត្រចំណេះដឹងទូទៅ បណ្តុះបណ្តាលជំនាញវិជ្ជាជីវៈ និងធ្វើសមាហរណកម្មទៅរស់នៅ សហគមន៍វិញ។ មជ្ឈមណ្ឌលកុមារកំព្រារបស់រដ្ឋចំនួន ៣កន្លែង បានទទួលការជួយឧបត្ថម្ភបន្ថែមពី សម្តេចអគ្គមហាសេនាបតីតេជោ **ហ៊ុន សែន** និងសម្តេចកិត្តិព្រឹទ្ធបណ្ឌិត ក្នុងនោះមាន៖ មណ្ឌល ភ្ញៀវឃ្នាំង អង្គរ ១២គោន ប្រាក់ ២៤.០០០.០០០ រៀល/ឆ្នាំ មណ្ឌលកម្ពុជា-បារាំង-ហុងគ្រី អង្គរ ១២គោន ប្រាក់ ១២លានរៀល/ឆ្នាំ និងមណ្ឌលកូលាប ទី ៤ ទឹកប្រាក់ ១២លានរៀល/ឆ្នាំ។ ក្រៅពីការ ថែទាំក្នុងមណ្ឌល កុមារកំព្រា កុមារងាយរងគ្រោះជាច្រើនទៀត បានទទួលចិញ្ចឹមថែទាំ និងផ្តល់សេវា ឧបត្ថម្ភផ្សេងៗទៀត នៅក្នុងសហគមន៍ដោយសាច់ញាតិ គ្រួសារធម៌ គ្រួសារចិញ្ចឹម នៅតាមវត្តអារាម និងតាមកម្មវិធីផ្សេងៗទៀតរបស់អង្គការជាតិ និងអន្តរជាតិនានា

-បានចុះត្រួតពិនិត្យ វាយតម្លៃទីតាំងអនុវត្តគម្រោងរបស់អង្គការចំនួន ៣។

ក-២-ការងារថែទាំជំនួសចំពោះកុមារ និងអធិការកិច្ច

-បាននិងកំពុងពិនិត្យ កែសម្រួលសេចក្តីព្រាងអនុក្រឹត្យ ស្តីពីរបបគោលនយោបាយចំពោះជនរង គ្រោះស្នាក់នៅក្នុងមជ្ឈមណ្ឌលរបស់រដ្ឋ

-បាននិងកំពុងពិនិត្យ កែសម្រួលសេចក្តីព្រាងអនុក្រឹត្យ ស្តីពីការគ្រប់គ្រងមណ្ឌលថែទាំកុមារ។

ក-៣-ការងារកិច្ចការសេវាកុមារតាមសហគមន៍

-បានរៀបចំឯកសារត្រៀមរៀបចំសិក្ខាសាលាផ្សព្វផ្សាយពីបទដ្ឋាន និងគោលការណ៍ណែនាំ និង ប្រព័ន្ធត្រួតពិនិត្យ និងវាយតម្លៃសម្រាប់ការថែទាំ ការគាំទ្រ និងការការពារកុមារកំព្រា និងកុមារងាយរងគ្រោះ។

ក-៤-ការងារស្មុំកូនចិញ្ចឹម

-បានទទួលរបាយការណ៍ស្តីពីការវិវឌ្ឍរបស់កុមារចំនួន ១៣ករណី តាមរយៈទីភ្នាក់ងារអ៊ីតាលី

-បានរៀបចំសិក្ខាសាលាស្តីពីការផ្សព្វផ្សាយលិខិតបទដ្ឋាននានារបស់អាជ្ញាធរស្មុំកូនអន្តរប្រទេស ក្រោមអធិបតីភាពដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់ឯកឧត្តម **វង សុភ** រដ្ឋមន្ត្រីក្រសួង ស.អ.យ នៅសណ្ឋាគារកាំបូឌីយ៉ាណា ដែលមានអ្នកចូលរួមសរុបចំនួន ១៣០នាក់

-បាននឹងកំពុងពិនិត្យ កែសម្រួលផែនការយុទ្ធសាស្ត្រឆ្នាំ២០១៤-២០១៨ របស់រដ្ឋបាលស្មុំកូនអន្តរ ប្រទេស

-រៀបចំបង្កើតប្រព័ន្ធទិន្នន័យគ្រប់គ្រងកុមារដែលជាកម្មវត្ថុស្មុំកូនអន្តរប្រទេស និងកុមារដែលត្រូវគេស្មុំ
-ពិនិត្យសំណុំឯកសារពាក្យសុំធ្វើកិច្ចសហប្រតិបត្តិការស្មុំកូនអន្តរប្រទេសរបស់ទីភ្នាក់ងារអ៊ីតាលី។

ខ-ការងារយុវនីតិសម្បទា

ខ-១-ការងារការពារអនីតិជន

-បាននិងកំពុងជំរុញសុំការឯកភាពពីទីស្តីការគណៈរដ្ឋមន្ត្រី លើសេចក្តីព្រាងច្បាប់ស្តីពីយុត្តិធម៌ អនីតិជន

-មន្ទីរ ស.អ.យ ខេត្តស្វាយរៀងបានសហការជាមួយជាមួយអង្គការជំនួយផ្នែកច្បាប់នៃកម្ពុជាធ្វើការពាក់ព័ន្ធជាមួយអនីតិជនក្នុងពន្ធនាគារសរុបចំនួន ១៥នាក់ និងបានធ្វើសមាហរណកម្មចេញពីពន្ធនាគារចំនួន ០១នាក់។

ខ-២-ការស្តារនីតិសម្បទាអ្នកញៀនគ្រឿងញៀន

ក្នុងខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១៤នេះ មជ្ឈមណ្ឌលយុវនីតិសម្បទាទាំង ០៧កន្លែង (មណ្ឌលជីវិតថ្មីភ្នំបាក់ មណ្ឌលឱកាសខ្ញុំរាជធានីភ្នំពេញ មណ្ឌលពិភពនៃក្តីសង្ឃឹមបាក់ដំបង មណ្ឌលកងរាជអាវុធហត្ថបាក់ដំបង មណ្ឌលបញ្ជាការដ្ឋានកងរាជអាវុធហត្ថបន្ទាយមានជ័យ មណ្ឌលស្តារនីតិសម្បទាអ្នកញៀនគ្រឿងញៀនសៀមរាប មណ្ឌលបញ្ជាការដ្ឋានកងរាជអាវុធហត្ថព្រះសីហនុ) បាននិងកំពុងទទួលជនរងគ្រោះដោយសារការប្រើប្រាស់គ្រឿងញៀនចំនួន ១.០២៩នាក់ ជនរងគ្រោះដោយសារការប្រើប្រាស់គ្រឿងញៀនដែលស្នាក់នៅក្នុងមណ្ឌលសុទ្ធតែទទួលបានការអប់រំ កែប្រែ ស្តារនីតិសម្បទា និងបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ។

គ-ការងារក្រុមប្រឹក្សាជាតិកម្ពុជាដើម្បីកុមារ (ក.ជ.ក)

- បាននឹងកំពុងរៀបចំបង្កើតអនុគណៈកម្មការចំនួន ០២ គឺអនុគណៈកម្មការច្បាប់ និងគោលនយោបាយពាក់ព័ន្ធនឹងការការពារកុមារ និងអនុគណៈកម្មការពិនិត្យតាមដាន និងធ្វើរបាយការណ៍
- បានរៀបចំបញ្ចប់ទស្សនាទាន និងគម្រោងថវិកាសម្រាប់ការសិក្សា ស្រាវជ្រាវក្រោមប្រធានបទ “ការបោះបង់ការសិក្សានៅកម្រិតមធ្យមសិក្សាបឋមកម្ម” និងរៀបចំព្រឹត្តិបត្រព័ត៌មានស្ថានភាពកុមារលេខ ៣ របស់ ក.ជ.ក
- បានរៀបចំឯកសារក្រៀមសម្រាប់រៀបចំទិវាកុមារអន្តរជាតិ ១មិថុនា ទិវាពិភពលោកប្រឆាំងពលកម្មកុមារ ១២មិថុនា និងទិវាកុមារកម្ពុជាឆ្នាំ២០១៤
- ធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពជាប្រចាំ គេហទំព័រ ក.ជ.ក (www.cncc.gov.kh)
- បានរៀបចំកិច្ចប្រជុំជួរព្រះរាជអាណាចក្រស្តីពីការលុបបំបាត់អំពើហិង្សាលើស្ត្រី និងការលុបបំបាត់អំពើហិង្សាលើកុមារនៅក្នុងអាស៊ាន ដែលមានអ្នកចូលរួមសរុបចំនួន ៦៥នាក់ អញ្ជើញមកពីក្រសួងស្ថាប័ន អង្គការមិនមែនរដ្ឋាភិបាល និងតំណាងកុមារ
- បានរៀបចំសេចក្តីព្រាងអនុក្រឹត្យស្តីពីសមាសភាពក្រុមប្រឹក្សាជាតិកម្ពុជាដើម្បីកុមារ
- បានពិនិត្យ កែសម្រួលផែនការឆ្នាំ២០១៤ របស់ ក.ជ.ក។

៣. ការងារអាទិភាពទី៣

អភិវឌ្ឍសុខុមាលភាពជនពិការ

ក-ការងារសុខុមាលភាពជនពិការ

- បានរៀបចំមហាសន្និបាតបញ្ចប់អាណត្តិទី២ ឆ្នាំ២០១០-២០១៣ និងបន្តអាណត្តិទី៣ ឆ្នាំ២០១៤-២០១៧ របស់គណៈកម្មការជាតិស្ទើរស្បៀងស្បៀងអូឡាំពិកកម្ពុជា ក្រោមអធិបតីភាពដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់ឯកឧត្តម **វង សុភ** រដ្ឋមន្ត្រីក្រសួង ស.អ.យ នៅទីស្តីការក្រសួង ស.អ.យ
- រៀបចំនីតិវិធី និងលិខិតស្នាមផ្សេងៗដែលពាក់ព័ន្ធនឹងរដ្ឋបាលសិទ្ធិជនពិការ
- រៀបចំនីតិវិធីសម្រាប់ធ្វើអធិការកិច្ចតាមក្រសួង ស្ថាប័នពាក់ព័ន្ធ ស្តីពីការជ្រើសរើសជនពិការចូលបម្រើការងារ។

ខ-ការងារបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ និងមុខរបរ

-មជ្ឈមណ្ឌលអភិវឌ្ឍន៍សង្គមពោធិ៍សែនជ័យ និងបន្ទាយក្រាបបានបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈដល់ជនពិការបានចំនួន ១១០នាក់ ស្រី ២៥នាក់ លើ ៧មុខជំនាញ ក្នុងនោះ មានជំនាញកសិកម្មចំនួន ១៨នាក់ អេឡិចត្រូនិចចំនួន ២៥នាក់ ជួសជុលម៉ាស៊ីនចំនួន ២៨នាក់ កាត់ដេរសម្លៀកបំពាក់ចំនួន ២១នាក់ កាត់ដេរស្បែកជើងចំនួន ០៧នាក់ ចម្លាក់ចំនួន ០៤នាក់ និងផ្នែកជួសជុលទូរស័ព្ទចំនួន ០៧នាក់។ ទន្ទឹមនេះ បានដោះស្រាយការងារជូនជនពិការបានចំនួន ១៩នាក់។

-អនុវត្តតាមអនុក្រឹត្យលេខ ១០៨ អនក្រ.បក ចុះថ្ងៃទី៣០ ខែសីហា ឆ្នាំ២០១០ ស្តីពីការកំណត់អត្រា និងបែបបទនៃការជ្រើសរើសជនពិការចូលបម្រើការងារ (២%សម្រាប់ក្រសួងស្ថាប័នរដ្ឋ និង១%

សម្រាប់វិស័យឯកជន) គិតមកដល់ឆ្នាំ២០១៣នេះ ក្រសួង ស្ថាប័នរដ្ឋចំនួន ៣៣ បានទទួលជនពិការ ចំនួន ១.៦៣៣នាក់ ស្មើ ០.៤៣%នៃផែនការ ចូលបម្រើការងារ

គ-ការងារមូលនិធិជនពិការ

-រៀបចំសេចក្តីសម្រេចស្តីពីការបង្កើតអនុគណៈកម្មការ និងក្រុមការងារគ្រប់គ្រងរបបគោល នយោបាយចំពោះជនពិការក្រីក្រនៅតាមសហគមន៍សម្រាប់ថ្នាក់ក្រុង ស្រុក និងឃុំ សង្កាត់

- ធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពគេហទំព័រមូលនិធិជនពិការ ដែលមានឈ្មោះថា www.pwdf.gov.kh
- ធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពព័ត៌មានរបស់មូលនិធិជនពិការចូលក្នុងបណ្តាញទំនាក់ទំនងសង្គម Facebook
- បានរៀបចំ និងកែសម្រួលរបាយការណ៍ថ្មីតាមប្រព័ន្ធ PMS4

-បានទទួលចំណូលពីការដាក់ហិបជនពិការទទួលបានថវិកាសរុប ប្រាក់រៀលចំនួន ២.៣៣៦.៥០០\$ ប្រាក់ដុល្លារអាមេរិកចំនួន ៧៨\$ ប្រាក់រៀលណាមចំនួន ២១៨.០០០ដុំ ប្រាក់ម៉ាឡេស៊ីចំនួន ៨រឹងហ្គីត ប្រាក់ថៃចំនួន ៣០០បាត ប្រាក់ប្រ៊ុយណេចំនួន ២ដុល្លា និងប្រាក់ចិនចំនួន ៥០យ៉េន

-បានចុះអធិការកិច្ច ដើម្បីពិនិត្យ និងផ្ទៀងផ្ទាត់បញ្ជីវត្តមានដើមនៅរោងចក្រផលិតឧបករណ៍ អវយវៈសិប្បនិម្មិត និងរណប និងអធិការកិច្ចសម្ភារៈព្យាបាលដោយចលនាដែលមូលនិធិហាន់ជាបាន ប្រគល់ជូនអង្គការអតីតយុទ្ធជនអន្តរជាតិកម្ពុជា។

គ-១-ការផ្តល់សេវាស្តារលទ្ធភាពពលកម្មជូនជនពិការ

មជ្ឈមណ្ឌលស្តារលទ្ធភាពពលកម្ម និងរោងជាងទាំង ១៥កន្លែង បានផ្តល់សេវាស្តារលទ្ធភាពគ្រប់ ប្រភេទជូនជនពិការបានចំនួន ៧.៣៨១នាក់ ក្នុងនោះ ស្រីចំនួន ២.៨២១នាក់ និងជនពិការដោយសារមិន សំណល់ជាតិផ្ទះសល់ពីសង្គ្រាមចំនួន ១.៦៤៨នាក់។ ក្រៅពី ការទទួលសេវាដោយឥតគិតថ្លៃពីមជ្ឈមណ្ឌល ស្តារលទ្ធភាពពលកម្មជនពិការក៏បានទទួលការឧបត្ថម្ភ ជាប្រាក់អាហារ និងថ្លៃធ្វើដំណើរទៅមកផងដែរ។

គ-១-១-ការស្តារលទ្ធភាពពលកម្មកាយសម្បទា

បានបំពាក់ដៃសិប្បនិម្មិតចំនួន ២៥នាក់ ដើងសិប្បនិម្មិតចំនួន ៣៦៥នាក់ ផ្តល់ស្បែកជើងពិសេស ៤៧នាក់ រណបជើង ២៧៦នាក់ រណបដៃ ១០នាក់ រណបដងខ្លួន ១០នាក់ ផ្តល់រទេះរុញ ១០៩គ្រឿង រុំ កំបោរដៃជើង ១៨៥នាក់ ផ្តល់ឈើច្រត់កំភួនដៃ ២៦៥នាក់ ផ្តល់ឈើច្រត់ជ្រុងភ្លៀក ១៩៨នាក់ ឧបករណ៍ សម្រាប់ឈរ និងដើរ ៥៣នាក់ ផ្តល់ឈើច្រត់ ១២នាក់ ជួសជុលឧបករណ៍សិប្បនិម្មិត ១.៧៣៧នាក់ សរុបការផ្តល់សេវាស្តារលទ្ធភាពពលកម្មកាយសម្បទាចំនួន ៣.១៧៧នាក់។

គ-១-២-ការស្តារលទ្ធភាពពលកម្មវេជ្ជសាស្ត្រ

បានផ្តល់សេវាស្តារវេជ្ជសាស្ត្រជូនជនពិការចំនួន ៤.២០៤នាក់ ក្នុងនោះ មានព្យាបាលដោយ ចលនា ១.១៦៨នាក់ ពិគ្រោះ និងព្យាបាលភ្នែក ១.៦៨៩នាក់ វះកាត់ភ្នែក ៨២៦នាក់ ដាក់កែវភ្នែកសិប្ប និម្មិត ០៥នាក់ ដាក់កញ្ចក់កែវភ្នែក ១០៥នាក់ ផ្តល់វ៉ែនតា ៣៦នាក់ វះកាត់ពិការលើផ្ទៃមុខ និងដៃជើង ១៣៧នាក់ ពិគ្រោះជនពិការដោយជំងឺយួង ១៨៨នាក់ និងព្យាបាលជំងឺយួង ៥០នាក់។

ឃ-ការស្តារលទ្ធភាពពលកម្មនៅតាមសហគមន៍

- បានអនុវត្តកម្មវិធីស្តារលទ្ធភាពពលកម្មនៅតាមសហគមន៍នៅតាមរាជធានីខេត្តចំនួន ២១
- បានលើកទឹកចិត្តឲ្យជនពិការបង្កើតក្រុមជួយខ្លួនឯងនៃជនពិការបានចំនួន ១.៩៥០ក្រុម។

៤.ការងារអេទិស្តាទី៤

អភិវឌ្ឍសុខុមាលភាពមនុស្សចាស់

-គិតមកដល់ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១៤នេះ សមាគមមនុស្សចាស់សរុបចំនួន ៥៦៩សមាគម និងសមាជិក សរុបចំនួន ១៨៣.៤៣១នាក់ ត្រូវបានបង្កើតនៅតាមរាជធានី ខេត្តទាំង ២៤ សំដៅជួយគ្នាទៅវិញទៅមក នៅតាមសហគមន៍ សកម្មភាពសំខាន់ៗរបស់សមាគមគឺការចុះសួរសុខទុក្ខសមាជិកមានជំងឺ ការរៀបចំ បុណ្យសព និងការលើកកម្ពស់សុខុមាលភាព

-បានចុះត្រួតពិនិត្យលទ្ធផលនៃការអនុវត្តគម្រោង របស់អង្គការជួយជនចាស់ជរាភូមិជាដែល
អនុវត្តនៅខេត្តបាត់ដំបង និងខេត្តបន្ទាយមានជ័យ

-សិក្សាស្រាវជ្រាវ រៀបចំកែសម្រួលគោលនយោបាយជាតិសម្រាប់មនុស្សចាស់នៅកម្ពុជា និង
លិខិតបទដ្ឋានគតិយុត្តពាក់ព័ន្ធ ដើម្បីអភិវឌ្ឍន៍សហគមន៍ និងសមាគមមនុស្សចាស់

-រៀបចំសេចក្តីព្រាងគោលការណ៍ណែនាំស្តីពីការថែទាំមនុស្សចាស់នៅតាមលំនៅឋាននៅកម្ពុជា

-បានពិនិត្យ កែសម្រួលសេចក្តីព្រាងប្រកាសស្តីពីការរៀបចំ និងការប្រព្រឹត្តទៅរបស់លេខា-
ធិការដ្ឋាននៃគណៈកម្មាធិការជាតិកម្ពុជាដើម្បីមនុស្សចាស់។

៥. ការងារអាទិភាពទី៥

អភិវឌ្ឍរបបសន្តិសុខសង្គមសម្រាប់មន្ត្រីរាជការស៊ីវិល

-បានបំពេញបែបបទលើកិច្ចសន្យាផ្ទេរសិទ្ធិសម្រាប់និវត្តន៍ ឬជនបាត់បង់សម្បទាវិជ្ជាជីវៈ ដែល
មានជំងឺមិនអាចធ្វើដំណើរមកបើកប្រាក់គោលនយោបាយប្រចាំខែនៅតាមប្រព័ន្ធធនាគារចំនួន ៥៥នាក់

-បានចេញសេចក្តីសម្រេចស្តីពីការតែងតាំងសមាសភាពអង្គការពលទ្ធកម្ម និងសេចក្តីសម្រេចស្តីពី
ការតែងតាំងសមាសភាពគណៈកម្មាធិការពលទ្ធកម្មនៃ ប.ជ.ស

-បានបើកផ្តល់របបសន្តិសុខសង្គមជូនគ្រួសាររបស់សពនិវត្តន៍ និងជនបាត់បង់សម្បទាវិជ្ជាជីវៈ
ចំនួន ៩១នាក់

-ចុះបើកប្រាក់សោធនប្រចាំខែជូននិវត្តន៍ និងជនបាត់បង់សម្បទាវិជ្ជាជីវៈដែលមានជំងឺដល់
គេហដ្ឋានចំនួន ០៦នាក់

-បើកផ្តល់ប្រាក់សោធនតាមប្រព័ន្ធធនាគារអេស៊ីលីដា ភីអិលស៊ី ជូនសិទ្ធិវន្តថ្មីចំនួន ១៧៥នាក់

-បើកផ្តល់ប្រាក់រំលឹកសោធនតាមប្រព័ន្ធធនាគារជូនសិទ្ធិវន្តចំនួន ១៦៣នាក់

-បានធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពសិទ្ធិវន្តចូលក្នុងប្រព័ន្ធព័ត៌មានវិទ្យាបានចំនួន ១.៧៥៨នាក់ (និវត្តន៍
ចំនួន ១.៦៤៤នាក់ និងជនបាត់បង់សម្បទាវិជ្ជាជីវៈចំនួន ១១៤នាក់) និងអ្នកនៅក្នុងបន្ទុកចំនួន ១.៥៩០
នាក់ (ប្រពន្ធនៅក្នុងបន្ទុកនិវត្តន៍និងជនបាត់បង់សម្បទាវិជ្ជាជីវៈចំនួន ១.១៨៤នាក់ កូននៅក្នុងបន្ទុក
និវត្តន៍និងជនបាត់បង់សម្បទាវិជ្ជាជីវៈចំនួន ១៧៨នាក់ ប្រពន្ធនៅក្នុងបន្ទុកសពនិវត្តន៍និងជនបាត់បង់
សម្បទាវិជ្ជាជីវៈចំនួន ២១០នាក់ កូននៅក្នុងបន្ទុកសពនិវត្តន៍ចំនួន ១៧នាក់ និងកូនកំព្រាសពមន្ត្រី
រាជការស៊ីវិលចំនួន ០១នាក់)

-បានផ្ទៀងផ្ទាត់តារាងបើកប្រាក់សោធនខេត្តក្រចេះ ស្ទឹងត្រែងរតនគិរី មណ្ឌលគិរី និងខេត្តព្រះវិហារ

-រៀបចំតារាងបើកប្រាក់ប្រចាំខែមករា ឆ្នាំ២០១៤ សម្រាប់រាជធានីភ្នំពេញ ខេត្តកណ្តាល កំពង់ចាម
ព្រៃវែង កំពង់ធំ ស្វាយរៀង សៀមរាប បាត់ដំបង បន្ទាយមានជ័យ ពោធិ៍សាត់ កែប ព្រះសីហនុ កំពង់ស្ពឺ
កំពត និងខេត្តតាកែវ

-បានពិនិត្យផ្ទៀងផ្ទាត់ និងធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពជូនសិទ្ធិវន្តនៃ ប.ជ.ស ជាប្រចាំ និងផ្តល់សាលាកបត្រ
ជូនសិទ្ធិវន្តដែលទើបនឹងចូលនិវត្ត

-បានកែសម្រួលទម្រង់ និងធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពព័ត៌មានគេហទំព័ររបស់ ប.ជ.ស ដែលមានឈ្មោះថា
www.nssf.gov.kh

-បានរៀបចំបែបបទដាក់មន្ត្រីឲ្យចូលនិវត្តចំនួន ០១នាក់

-បានរៀបចំបែបបទឧបត្ថម្ភប្រាក់គោលនយោបាយប្រចាំខែជូនប្រពន្ធនៅក្នុងបន្ទុកចំនួន ៩៦នាក់ និង
កូននៅក្នុងបន្ទុកចំនួន ០២នាក់

-លុបឈ្មោះសពនិវត្តន៍ និងជនបាត់បង់សម្បទាវិជ្ជាជីវៈចំនួន ១៦៣សព

-លុបឈ្មោះកូននិវត្តន៍ កូនជនបាត់បង់សម្បទាវិជ្ជាជីវៈ និងកូនកំព្រាសពរបស់សពនិវត្តន៍ចំនួន
៤៧នាក់

-បានកែសម្រួលកំប្រាក់ជូននិវត្តន៍ចំនួន ០៣នាក់

-បានកែសម្រួលប្រាក់សោធនប្រចាំខែជូននិវត្តន៍ចំនួន ៣០៣នាក់

-បានធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពសិទ្ធិវិទ្យុរបស់ ប.ជ.ស និងបានដាក់ឱ្យដំណើរការបើកផ្តល់របបសន្តិសុខសង្គមតាមប្រព័ន្ធធនាគារចំនួន ១៧រាជធានី ខេត្ត ក្នុងនោះមាន រាជធានីភ្នំពេញ ខេត្តកណ្តាល ស្វាយរៀង ព្រៃវែង កំពង់ចាម ក្បួងឃ្មុំ កំពង់ធំ សៀមរាប បន្ទាយមានជ័យ បាត់ដំបង ពោធិ៍សាត់ កំពង់ឆ្នាំង កំពង់ស្ពឺ ព្រះសីហនុ កំពត កែប និងខេត្តតាកែវ

-បានចុះធ្វើអធិការកិច្ចការបើកផ្តល់របបសន្តិសុខសង្គមជូនគ្រួសារសពនិវត្តជន និងជនបាត់បង់សម្បទាវិជ្ជាជីវៈនៅតាមរាជធានីខេត្តចំនួន ៥២នាក់ និងបានបើកប្រាក់គោលនយោបាយជូនអ្នកនៅក្នុងបន្ទុករបស់សពនិវត្តជន សពជនបាត់បង់សម្បទាវិជ្ជាជីវៈ និងសពមន្ត្រីរាជការស៊ីវិលចំនួន ០៩នាក់ នៅខេត្តស្វាយរៀង

-បានចុះពិនិត្យនិវត្តជន និងជនបាត់បង់សម្បទាវិជ្ជាជីវៈដែលមានជំងឺសុំផ្ទេរសិទ្ធិនៅតាមរាជធានីខេត្តចំនួន ៣១នាក់។

៦.ការងារអាទិភាពទី៦

អភិវឌ្ឍសុខុមាលភាពអតីតយុទ្ធជន

ក-បេឡាជាតិអតីតយុទ្ធជន (ប.ជ.អ)

-បានកែសម្រួល និងដំឡើងប្រាក់សោធន និងប្រាក់ឧបត្ថម្ភផ្សេងៗជូនអតីតយុទ្ធជន និងគ្រួសារជាប្រចាំ

-បានធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពអតីតយុទ្ធជន និងគ្រួសារនៅខេត្តកំពត គិតមកដល់ពេលនេះ អតីតយុទ្ធជន និងគ្រួសារទាំង ២៥ រាជធានី ខេត្ត បានធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពរួចហើយ និងបានអនុវត្តការបើកប្រាក់របបសន្តិសុខសង្គមតាមប្រព័ន្ធធនាគារចំនួន ១៩រាជធានី ខេត្ត

-ផ្ទេរអតីតយុទ្ធជនតាមមន្ទីរ ស.អ.យ រាជធានីខេត្តចំនួន ៥៥គ្រួសារ និងបញ្ចូលបន្ទុក (កូនជនពិការ និងប្រពន្ធ) ចំនួន ០២នាក់

-ផ្តល់ប្រាក់បូជាសព មួយលើកដំបូង និងប្រាក់ធានារ៉ាប់រងសង្គមដល់អតីតយុទ្ធជនចំនួន ៨២នាក់ សរុបជាថវិកាចំនួន ២៦៧.១៨៤.៦៩៨៛

-ប្រគល់សិទ្ធិកាន់កាប់សៀវភៅបើកប្រាក់ឧបត្ថម្ភប្រចាំខែជូនគ្រួសារពលីចំនួន ០១នាក់

តារាងកំណត់ប្រាក់របបសន្តិសុខសង្គមជូនអតីតយុទ្ធជន និងគ្រួសារ:

ល.រ	មុខសញ្ញា	ចំនួន	បន្ទុកដែលត្រូវទទួលរបប							ទឹកប្រាក់សរុប
			ឪពុក	ម្តាយ	ប្រពន្ធ	អា.ព្យា	កូន	អ្នកបម្រើ	សរុប	
១	ជនពលី	៥៨	១	៧	៥៥	-	៣៣	-	៨៦	៥៩៥.០០០៛
២	ជនមរណៈ	៣១	២	៥	២៧	-	15	-	49	៣៣៦.០០០៛
៣	ជនពិការ	-	-	-	-	-	-	-	-	-
៤	និវត្តជន	៣	-	-	៣	-	៨	-	១១	១.២៥៦.៣៧២៛
៥	ជនបាត់បង់	-	-	-	-	-	-	-	-	-
សរុប		៨២	៣	១២	៧៥	-	៥៦	-	១៤៦	២.១៨៦.៣៧២

(ប្រភព៖បេឡាជាតិអតីតយុទ្ធជន)

តារាងលុបឈ្មោះអតីតយុទ្ធជន និងគ្រួសារចេញពីបញ្ជីបើកប្រាក់ប្រចាំខែ:

ល.រ	មុខសញ្ញា	ចំនួន	បន្ទុកដែលត្រូវកាត់ចេញ							ទឹកប្រាក់សរុប
			ឪពុក	ម្តាយ	ប្រពន្ធ	អា.ព្យា	កូន	អ្នកបម្រើ	សរុប	
១	ជនពលី	-	-	-	-	-	-	-	-	-
២	ជនមរណៈ	-	-	-	-	-	-	-	-	-
៣	ជនពិការ	១៤	-	-	១២	-	៩	១	២២	១.៧៩៣.៦៥៨៛
៤	និវត្តជន	៦	-	-	១៣	-	៧២	-	៨៥	១.៦៦៩.៥៧៥៛
៥	ជនបាត់បង់	-	-	-	៦	-	១៥	-	២១	១១១.០០០៛
សរុប		២០	-	-	៣១	-	៩៦	១	១២៨	៣.៥៧៤.២៣៣៛

(ប្រភព៖បេឡាជាតិអតីតយុទ្ធជន)

តារាងលុបឈ្មោះអតីតយុទ្ធជន និងគ្រួសារ និងទទួលស្គាល់ជាជនពលី និងមរណៈវិញ:

ល.រ	មុខសញ្ញា	ចំនួន	បន្ទុកដែលទទួលប្រាក់ឧបត្ថម្ភប្រចាំខែ							ទឹកប្រាក់សរុប
			ឪពុក	ម្តាយ	ប្រពន្ធ	អា.ព្យា	កូន	អ្នកបម្រើ	សរុប	
១	ជនពិការ	៥៨	-	-	៥៥	-	៣១	-	៧៥	៨.៤៥៦.២៣២៛

២	និវត្តជន	៣០	-	-	២៩	-	៤៣	-	៧២	១០.៣៣៨.៣៥៦៛
៣	ជនបាត់បង់	១	-	-	១	-	១	-	២	១៧៦.៩១៦៛
	សរុប	៧៩	-	-	៧៩	-	៧៥	-	១៤៩	១៨.៩៦១.៥០៨៛

(ប្រភព៖បេឡាជាតិអតីតយុទ្ធជន)

ខ.ការងារសមាគមអតីតយុទ្ធជន (ស.អ.ក)

- បានទទួលសំណុំបែបបទស្នើសុំប្រាក់បេឡាមរណសង្គ្រោះពី ស.អ.ក រាជធានីខេត្តចំនួន ៩៨សព
- គិតពីឆ្នាំ២០០៨ មកដល់ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១៤នេះ សំណុំបែបបទស្នើសុំប្រាក់ ប.ម.ស សរុបចំនួន ៤.៩៦៧សព និងបានចេញសេចក្តីសម្រេចស្តីពីការប្រគល់ថវិកា ប.ម.ស ជូនសមាជិក ស.អ.ក ចំនួន ៣.៦៧៣សព នៅសល់ ១.២៩៤សព
- បានពិនិត្យផ្ទៀងផ្ទាត់សំណុំបែបបទស្នើសុំប្រាក់បេឡាមរណសង្គ្រោះរបស់ ស.អ.ក រាជធានី ខេត្តក្រសួង ស្ថាប័ន
- បានទទួល និងពិនិត្យសំណុំបែបបទអ្នកស្នើសុំសម្បទានដីសង្គមកិច្ចសរុបចំនួន ១.២៦២ គ្រួសារ
- គិតពីឆ្នាំ២០១០ ដល់ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១៤ បានទទួល និងពិនិត្យសំណុំលិខិតអ្នកដាក់ពាក្យស្នើសុំសម្បទានដីសង្គមកិច្ចសរុបចំនួន ១៤.៥៦៨គ្រួសារ
- បានពិនិត្យ កែសម្រួលអន្តរក្រសួងសម្រាប់កំណត់អត្តសញ្ញាណកងកម្លាំងប្រដាប់អាវុធចូលនិវត្តន៍ ចូលបាត់បង់សមត្ថភាពការងារ ពិការ និងគ្រួសារយុទ្ធជនពលី មរណៈ ដែលត្រូវទទួលសម្បទានដីសង្គមកិច្ច។

៧.ការងារអេទិភាពទី៧

បង្កើតប្រព័ន្ធសន្តិសុខសង្គមទូលំទូលាយសម្រាប់ប្រជាជនកម្ពុជា

ក្រសួងបាន និងកំពុងសិក្សាស្រាវជ្រាវឯកសារនានា ដើម្បីរៀបចំបង្កើតប្រព័ន្ធសន្តិសុខសង្គមទូលំទូលាយសម្រាប់មជ្ឈដ្ឋាននានា និងប្រជាជនទូទៅ។

៨.ការងារអេទិភាពទី៨

អភិវឌ្ឍសមត្ថភាពស្ថាប័ន និងពង្រឹងភាពជាដៃគូ

១.ការងាររដ្ឋបាល និងបុគ្គលិក

ក.ការងាររដ្ឋបាល

- បានរក្សាទុក និងតម្កល់លិខិតបទដ្ឋានគតិយុត្ត មានសណ្តាប់ធ្នាប់ របៀបរៀបរយ ត្រឹមត្រូវ និងលាក់ការណ៍សម្ងាត់
- បានទទួលលិខិតចូលចំនួន ៤៦២ច្បាប់ និងបញ្ជូនលិខិតចេញចំនួន ៤៥១ច្បាប់
- បានចេញលិខិតបេសកកម្មចំនួន ៤០ដង។

ខ.ការងារបុគ្គលិក

- ក្របខ័ណ្ឌមន្ត្រីរាជការសរុប ១.៥៣៤នាក់ (ថ្នាក់ជាតិ ៥៣៤នាក់ និងក្រោមជាតិ ១.០០០នាក់)
- បុគ្គលិកជាប់កិច្ចសន្យាសរុប ៦៧៨នាក់ (ថ្នាក់ជាតិ ១៦៨នាក់ និងក្រោមជាតិ ៥១០នាក់)
- តែងតាំង និងប្រគល់ភារកិច្ចជូនមន្ត្រីរាជការចំនួន ០៣នាក់
- តែងតាំងទីប្រឹក្សាអមក្រសួងចំនួន ១៦នាក់ និងជំនួយការឯកឧត្តមរដ្ឋមន្ត្រីចំនួន ០៥នាក់
- ទទួលក្របខ័ណ្ឌថ្មីសិស្សមន្ត្រីជាន់ខ្ពស់មកពីសាលាកូមិន្ទរដ្ឋបាល បញ្ចូលក្នុងក្របខ័ណ្ឌក្រសួង ស.អ.យ ចំនួន ០២នាក់
- ផ្ទេរ និងសម្រួលភារកិច្ចជូនមន្ត្រីរាជការចំនួន ០១នាក់
- ផ្ទេរក្របខ័ណ្ឌមន្ត្រីរាជការផ្តាច់ចេញក្រសួង ស.អ.យ ទៅក្រសួងការងារចំនួន ០១នាក់
- ដាក់មន្ត្រីរាជការឲ្យចូលនិវត្តចំនួន ០៣នាក់ ឲ្យស្ថិតក្នុងភាពទំនេរគ្មានបៀវត្សចំនួន ០១នាក់។

គ.ការងារផ្សេងៗ

- រៀបចំប្រាក់បៀវត្សប្រចាំខែជូនមន្ត្រីរាជការ បានទាន់ពេលវេលា

- រៀបចំប្រាក់បៀវត្សរ៍ជូនមន្ត្រីតែងតាំងថ្មីចំនួន ០១នាក់
- ផ្តាច់បៀវត្សមន្ត្រីរាជការចេញពីតារាងបៀវត្សចំនួន ០២នាក់
- រៀបចំប្រាក់បៀវត្សរ៍ជូនទីប្រឹក្សាក្រសួងចំនួន ១៩នាក់
- បញ្ចូលឈ្មោះមន្ត្រីរាជការក្នុងតារាងបៀវត្សបន្ទាប់ពីដាក់ឲ្យស្ថិតក្នុងភាពទំនេរគ្មានបៀវត្សចំនួន ០១នាក់
- បញ្ចូលបន្ទុកចំនួន ០៣នាក់។

ឃ. ការងារអភិវឌ្ឍន៍ផលបូកសុទ្ធ

- បានបញ្ជូនមន្ត្រីទៅចូលរួមសិក្ខាសាលា និងវគ្គបណ្តុះបណ្តាលផ្សេងៗ និងបានផ្សព្វផ្សាយព័ត៌មានស្តីពីការផ្តល់អាហារូបករណ៍ និងការជ្រើសរើសមន្ត្រីចូលបម្រើការងារក្រសួង ស្ថាប័ននានា
- បានផ្សព្វផ្សាយសារាចរ ស្តីពីការអនុវត្តគោលការណ៍ណែនាំ ស្តីពីនីតិវិធី និងវិធាននៃការតាក់តែងសេចក្តីព្រាងច្បាប់ និងលិខិតបទដ្ឋានគតិយុត្តផ្សេងៗ

២. ការងារផែនការ ស្ថិតិ និងសម្រប

- បានធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពជាប្រចាំគេហទំព័ររបស់ក្រសួង ស.អ.យ ដែលមានឈ្មោះ: www.mosvy.gov.kh មានលិខិតបទដ្ឋានគតិយុត្ត របាយការណ៍ និងសកម្មភាពផ្សេងៗរបស់ថ្នាក់ដឹកនាំ
- បាននិងកំពុងពិនិត្យ កែសម្រួលសេចក្តីព្រាងផែនការយុទ្ធសាស្ត្រ ៥ឆ្នាំ ២០១៤-២០១៨ របស់ក្រសួងសង្គមកិច្ច អតីតយុទ្ធជន និងយុវនីតិសម្បទា
- បានពិនិត្យ កែសម្រួលសេចក្តីព្រាងរបាយការណ៍ ស្តីពីការពិនិត្យមើលមុខងារឡើងវិញរបស់ក្រសួងស.អ.យ។

៣. ការងារគ្រប់គ្រងថវិកា និងសម្ភារៈ

- បានផ្គត់ផ្គង់សម្ភារៈ បរិក្ខារ សង្ហារឹម ការជួសជុល និងប្រេងឥន្ធនៈ ជូនថ្នាក់ដឹកនាំ និងអង្គភាពក្រោមឱវាទបានទាន់ពេលវេលា
- ការគ្រប់គ្រង និងការបើកផ្តល់បានអនុវត្តត្រឹមត្រូវ និងទាន់ពេលវេលា ក្នុងស្មារតីទទួលខុសត្រូវខ្ពស់ មានប្រសិទ្ធភាព គម្លាភាព។

៤. ការងារសហប្រតិបត្តិការអន្តរជាតិ អាស៊ាន និងពិភពលោក

- បានចុះកិច្ចព្រមព្រៀងគម្រោងសហប្រតិបត្តិការជាមួយអង្គការមិនមែនរដ្ឋាភិបាលក្នុងស្រុក និងអន្តរជាតិ ចំនួន ០៤គម្រោង។ បច្ចុប្បន្ន ក្រសួងសហការជាមួយអង្គការចំនួន ១៦៣ ដែលមានថវិកាសរុបចំនួន ១៦៣.១៥៤.៨០៤,២៦ដុល្លារសហរដ្ឋអាមេរិក ក្នុងនោះអង្គការក្នុងស្រុកចំនួន ៥៨អង្គការ មានគម្រោងទឹកប្រាក់សរុបចំនួន ៥១.៨៣៤.១០៧,៦៩ដុល្លារសហរដ្ឋអាមេរិក
- បានសម្របសម្រួល និងចេញលិខិតគាំទ្រជូនអង្គការទៅក្រសួងការបរទេស និងសហប្រតិបត្តិការអន្តរជាតិ លើការស្នើសុំពន្យាទិដ្ឋាការស្នាក់នៅជូនបុគ្គលិកបរទេសដែលបម្រើការងារក្នុងអង្គការចំនួន ០២ករណី សរុប ០២នាក់ ស្នើសុំស្នាក់លេខយានយន្តប្រភេទអង្គការចំនួន ០១ករណី សរុប ០១គ្រឿង
- បានសម្របសម្រួលការនាំចូលសម្ភារៈ ឧបករណ៍ដែលការបង់ពន្ធជាបន្ទុករបស់រដ្ឋជូនអង្គការចំនួន ០១ករណី
- ក្រសួង ស.អ.យ បានចេញលិខិតគាំទ្រអង្គការចំនួន ០២
- បានរៀបចំសាលប្រជុំ និងសម្របសម្រួលក្នុងកិច្ចប្រជុំ និងពិធីផ្សេងៗចំនួន ១៣ដង។

៥. ការងារអធិការកិច្ច និងសវនកម្មផ្ទៃក្នុង

- បានចេញប្រកាស ស្តីពីការរៀបចំ និងការប្រព្រឹត្តរបស់អគ្គាធិការដ្ឋាន
- បានពិនិត្យ និងកែសម្រួលផែនការសវនកម្មផ្ទៃក្នុងបីឆ្នាំរំកិល ២០១៤-២០១៦ និងផែនការសកម្មភាពនានា។

II-ទិសដៅអនុវត្តបន្ត

១. អភិវឌ្ឍសុខុមាលភាពសម្រាប់ជនចង្រៃនិងជនចង្រៃ និងកិច្ចការគ្រួសារ

- ស្រង់ស្ថិតិប្រជាជនរងគ្រោះ និងផ្តល់ជំនួយសង្គ្រោះបន្ទាន់
- ត្រៀមរៀបចំទិវានារីអន្តរជាតិ ៨មីនា ខួបលើកទី១០៣ ក្រោមប្រធានបទ “សមភាពនៃការអប់រំមានសារសំខាន់ក្នុងកិច្ចអភិវឌ្ឍសង្គម”

- ក្តាប់ស្ថិតិជនអនាថា នៅតាមរាជធានី ទីក្រុង ទីប្រជុំជននានា និងទប់ស្កាត់ការហូរចូលមកទីក្រុង និងទីប្រជុំជន ឬឆ្លងដែនទៅកាន់ប្រទេសជិតខាងនិងការធ្វើចំណាកស្រុកដោយគ្មានសុវត្ថិភាព
- បន្តសហការជាមួយក្រសួង ស្ថាប័នពាក់ព័ន្ធ និងអង្គការមិនមែនរដ្ឋាភិបាលជាតិ អន្តរជាតិ ដើម្បី អប់រំ បង្ការ ទប់ស្កាត់ ស្តារនីតិសម្បទា សមាហរណកម្ម ប៉ាន់ប្រមាណ និងតាមដានជនរងគ្រោះដោយអំពើ ជួញដូរមនុស្ស
- បន្តរៀបចំសេចក្តីព្រាងឧបករណ៍សម្រាប់វាស់វែងគោលនយោបាយ និងបទដ្ឋានអប្បបរមា ស្តីពី កិច្ចការពារជនរងគ្រោះ និងការថែទាំជនរងគ្រោះនៅក្នុងមណ្ឌល។

២. អតិវឌ្ឍសុខុមាលភាពកុមារ និងយុវនីតិសម្បទា

- បន្តចេញប្រកាសបញ្ចេញបញ្ជូលកុមារកំព្រាពីមណ្ឌលកុមារកំព្រារបស់រដ្ឋនិងអង្គការ និងផ្សព្វ ផ្សាយអំពីទម្រង់ក្នុងការបញ្ចេញបញ្ជូលកុមារក្នុងមណ្ឌលរដ្ឋ និងអង្គការ
- បន្តរៀបចំវគ្គបណ្តុះបណ្តាល ស្តីពីនីតិវិធីអនុវត្តគោលនយោបាយ ស្តីពីការថែទាំជំនួសចំពោះ កុមារដល់ប្រធានមន្ទីរ ស.អ.យ ជនបង្គោលកិច្ចការនារី និងកុមារឃុំ សង្កាត់ និងសមាជិកគណៈកម្មាធិការ ទទួលបន្ទុកកិច្ចការនារី និងកុមារឃុំ សង្កាត់ នៅខេត្តកណ្តាល
- រៀបចំសៀវភៅផ្នែកស្តីពីព័ត៌មានសុំកូនអន្តរប្រទេស ជាភាសាខ្មែរ និងអង់គ្លេស
- រៀបចំប្រព័ន្ធគ្រប់គ្រងទិន្នន័យរបស់កុមារដែលជាកម្មវត្ថុសុំកូនអន្តរប្រទេស និងកុមារដែលត្រូវ បានគេសុំ និងបង្កើតតេហទំព័ររបស់រដ្ឋបាលសុំកូនអន្តរប្រទេស
- រៀបចំសិក្ខាសាលាផ្សព្វផ្សាយលិខិតបទដ្ឋានគតិយុត្ត របស់រដ្ឋបាលសុំកូនអន្តរប្រទេសដល់ ក្រសួង ស្ថាប័នពាក់ព័ន្ធ ស្ថានទូត ទីភ្នាក់ងារសុំកូនអន្តរប្រទេស
- បន្តសហការជាមួយស្ថាប័នមានសមត្ថកិច្ច អាណាព្យាបាល ដើម្បីបញ្ជូន ទទួលមកថែទាំ អប់រំ និងបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈដល់ជនរងគ្រោះដោយសារការប្រើប្រាស់គ្រឿងញៀន
- បន្តស្វែងរកដៃគូដើម្បីអភិវឌ្ឍវិស័យយុវនីតិសម្បទា និងពង្រឹងសេវាស្តារនីតិសម្បទាជនរងគ្រោះ ដោយសារការប្រើប្រាស់គ្រឿងញៀនស្នាក់នៅក្នុងមជ្ឈមណ្ឌលបណ្តោះអាសន្នរបស់រដ្ឋ
- បន្តផ្សព្វផ្សាយអំពីផលប៉ះពាល់ និងការបង្កគ្រោះថ្នាក់ដោយសារគ្រឿងញៀន និងសិទ្ធិកុមារ ទំនាស់នឹងច្បាប់ នៅតាមរាជធានី ខេត្ត និងតាមសហគមន៍
- បន្តរៀបចំសេចក្តីព្រាងអនុក្រឹត្យ ស្តីពីរបបគោលនយោបាយជនរងគ្រោះដោយគ្រឿងញៀនស្នាក់ នៅក្នុងមជ្ឈមណ្ឌលរដ្ឋ
- បន្តរៀបចំសេចក្តីព្រាងអនុក្រឹត្យ ស្តីពីការស្តារនីតិសម្បទា និងសមាហរណកម្មអនីតិជនប្រព្រឹត្ត បទល្មើសនៅមណ្ឌលអប់រំកែប្រែ និងពន្ធនាគារ
- បន្តរៀបចំសេចក្តីព្រាងអនុក្រឹត្យ ស្តីពីវិធីសាស្ត្រព្យាបាល និងគ្រប់គ្រងវិធានការព្យាបាល និងស្តារ នីតិសម្បទាភាពញៀនគ្រឿងញៀន
- រៀបចំប្រកាសអន្តរក្រសួង ស្តីពីការចិញ្ចឹមបីបាច់ថែរក្សាកូនតាមម្តាយនៅក្នុងមណ្ឌលអប់រំកែប្រែ និងពន្ធនាគារដែលមានអាយុចាប់ពី ៣ (បី) ឆ្នាំឡើងទៅ
- បន្តចេញប្រកាសបញ្ចេញបញ្ជូលជនរងគ្រោះ ពីមជ្ឈមណ្ឌលយុវនីតិសម្បទាអ្នកញៀនគ្រឿង ញៀន
- បន្តសហការជាមួយក្រសួងសុខាភិបាល មជ្ឈមណ្ឌលជាតិព្យាបាល និងស្តារនីតិសម្បទាអ្នក ញៀនគ្រឿងញៀន រៀបចំសេចក្តីព្រាងអនុក្រឹត្យស្តីពីការព្យាបាល និងស្តារនីតិសម្បទាអ្នកញៀនគ្រឿង ញៀនស្នាក់នៅក្នុងមណ្ឌល
- បន្តរៀបចំសេចក្តីព្រាងផែនការជាតិអភិវឌ្ឍន៍កុមាររយៈពេល ១០ឆ្នាំ ២០១៥-២០២៥

-រៀបចំបង្កើតអនុគណៈកម្មការច្បាប់និងគោលនយោបាយពាក់ព័ន្ធនឹងការការពារ និងអនុគណៈកម្មការពិនិត្យតាមដាន និងធ្វើរបាយការណ៍

-រៀបចំបោះពុម្ព និងចែកផ្សាយព្រឹត្តិបត្រស្ថានភាពកុមារលេខទី៣របស់ ក.ជ.ក ដល់ក្រសួងស្ថាប័ន អង្គការពាក់ព័ន្ធ។

៣-អភិវឌ្ឍសុខុមាលភាពជនពិការ

-ជំរុញការរៀបចំលិខិតបទដ្ឋានគតិយុត្តសម្រាប់អនុវត្តច្បាប់ស្តីពីកិច្ចការពារ និងលើកកម្ពស់សិទ្ធិជនពិការស្របតាមគោលនយោបាយជាតិ ស្តីពីជនពិការ

-បន្តអនុវត្តកម្មវិធីសម្របសម្រួលថ្នាក់ជាតិលើសេវាស្ថារលទ្ធភាពពលកម្មនៅសហគមន៍

-បន្តនិរន្តរភាពកម្មវិធីស្ថារលទ្ធភាពពលកម្មកាយសម្បទាជូនជនពិការ

-ជំរុញការផ្តល់អត្តសញ្ញាណប័ណ្ណសម្គាល់ប្រភេទ និងកម្រិតពិការភាពជូនជនពិការ

-ជំរុញការផ្តល់របបគោលនយោបាយជួយឧបត្ថម្ភជនពិការក្រីក្រតាមសហគមន៍

-ជំរុញការដាក់បញ្ចូលបញ្ហាពិការភាពទៅក្នុងផែនការអភិវឌ្ឍន៍នានា

-បន្តរៀបចំនីតិវិធីសម្រាប់សេវាព្យាបាលដោយចលនា

-បន្តផលិត ផ្គត់ផ្គង់ឧបករណ៍សិប្បនិម្មិត ដើម្បីស្តារកាយសម្បទាជូនជនពិការដោយឥតគិតថ្លៃ

-បន្តការងារបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ ដោះស្រាយការងារ និងមុខរបរជូនជនពិការ

-ជំរុញការរៀបចំនីតិវិធីនៃការធ្វើអធិការកិច្ច វិធានការព្រមានដាក់កំហិត និងផាកពិន័យផ្សេងៗ ចំពោះក្រសួង ស្ថាប័ន និងក្រុមហ៊ុនឯកជនដែលមិនបានច្បាប់ស្តីពីកិច្ចការពារ និងលើកកម្ពស់សិទ្ធិជនពិការ

-ចុះធ្វើអធិការកិច្ចនៅមជ្ឈមណ្ឌលស្ថារលទ្ធភាពពលកម្មកាយសម្បទាខេត្តតាកែវ និងខេត្តសៀមរាប

-បន្តពង្រីកការដាក់ហិបមូលនិធិជនពិការនៅតាមទីតាំងផ្សេងៗទៀត នៅតាមរាជធានី ខេត្ត។

៤-អភិវឌ្ឍសុខុមាលភាពមនុស្សចាស់

-ជំរុញធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពទិន្នន័យសមាគមមនុស្សចាស់

-ពង្រឹងសកម្មភាពសមាគមមនុស្សចាស់ដែលមានស្រាប់ និងជំរុញការបង្កើតសមាគមមនុស្សចាស់នៅតាមរាជធានី ខេត្ត

-បន្តរៀបចំសេចក្តីព្រាងថ្មី ស្តីពីគោលនយោបាយជាតិកម្ពុជាដើម្បីមនុស្សចាស់

-បន្តរៀបចំសេចក្តីព្រាងគោលការណ៍ណែនាំ ស្តីពីការថែទាំមនុស្សចាស់តាមលំនៅឋាននៅកម្ពុជា

-បន្តក្រសួង ស្ថាប័នពាក់ព័ន្ធ អង្គការជាតិ អន្តរជាតិ ដើម្បីលើកកម្ពស់សុខុមាលភាពមនុស្សចាស់កាន់តែប្រសើរឡើង។

៥-អភិវឌ្ឍរបបសន្តិសុខសង្គមសម្រាប់មន្ត្រីរាជការស៊ីវិល

-បន្តចេញប្រកាសទទួលស្គាល់អតីតមន្ត្រីរាជការស៊ីវិលដែលធ្វើមកក្រសួង ស.អ.យ

-បន្តធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពសិទ្ធិវន្ត ប.ជ.ស នៅខេត្តដែលនៅសេសសល់ និងជំរុញការបើកផ្តល់របបសន្តិសុខសង្គមតាមប្រព័ន្ធធនាគារ

-បន្តពិនិត្យ កែសម្រួលប្រាក់របបសន្តិសុខសង្គមជូនដល់អតីតមន្ត្រីរាជការស៊ីវិល

-ជំរុញការគ្រប់គ្រងទិន្នន័យមន្ត្រីរាជការស៊ីវិលជាមួយក្រសួងមុខងារសាធារណៈ ដើម្បីដាក់មន្ត្រីរាជការស៊ីវិលចូលនិវត្តន៍ឲ្យទទួលបានលទ្ធផលប្រកបដោយប្រសិទ្ធភាព

-ជំរុញរៀបចំ និងដាក់ឱ្យដំណើរការសាខា ប.ជ.ស ក្រុង ស្រុក ខណ្ឌ នៅរាជធានី ខេត្ត

៦-អភិវឌ្ឍសុខុមាលភាពអតីតយុទ្ធជន

-បន្តចេញប្រកាសទទួលស្គាល់ អតីតយុទ្ធជនដែលផ្ទេរពីក្រសួងការពារជាតិ និងក្រសួងមហាផ្ទៃ លុបមុខសញ្ញាដែលផុតសុពលភាព បន្តកផុតសុពលភាព

-បន្តរៀបចំកែសម្រួលប្រាក់របបសន្តិសុខសង្គមសម្រាប់អតីតយុទ្ធជន និងគ្រួសារ

-ពង្រឹងការបើកផ្តល់ប្រាក់របបគោលនយោបាយដល់មុខសញ្ញាអតីតយុទ្ធជន និងគ្រួសារ

-បន្តរៀបចំសេចក្តីព្រាងអនុក្រឹត្យ ស្តីពីការកំណត់អត្រាភាគទានសម្រាប់ទ្រទ្រង់បេឡាជាតិអតីតយុទ្ធជន

-ជំរុញការរៀបចំលិខិតបទដ្ឋាន និងនីតិវិធីផ្សេងៗសម្រាប់ដំណើរការ ប.ជ.អ

-បន្តធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពអតីតយុទ្ធជននៅខេត្តព្រៃវែង តាកែវលើកទី ៣ និងអតីតយុទ្ធជនដែលផ្ទេរពី ក្រសួងការពារជាតិ និងក្រសួងមហាផ្ទៃ

-រៀបចំប្រកាសស្តីពីការផ្ទេរការគ្រប់គ្រង និងផ្ទេរការអនុវត្តរបបសន្តិសុខសង្គមរបស់អតីតយុទ្ធជន មន្ទី ស.អ.យ ខេត្តតាកែវ ឧត្តរមានជ័យ កំពត បន្ទាយមានជ័យ និងខេត្តព្រៃវែង មក ប.ជ.អ

-បើកវគ្គបណ្តុះបណ្តាលជំនាញការអនុវត្តរបបសន្តិសុខ ការគ្រប់គ្រងទិន្នន័យ និងការប្រើប្រាស់ ប្រព័ន្ធព័ត៌មានវិទ្យាជូនមន្ត្រីថ្នាក់កណ្តាល និងរាជធានី ខេត្ត

-ពង្រឹងកិច្ចសហការជាមួយធនាគារដៃគូ ក្នុងការបើកផ្តល់របបសន្តិសុខសង្គមជូនអតីតយុទ្ធជន និងគ្រួសារអតីតយុទ្ធជន

-ជំរុញការបើកផ្តល់ប្រាក់របបសន្តិសុខសង្គមជូនអតីតយុទ្ធជន និងគ្រួសារ តាមរយៈប្រព័ន្ធធនាគារ នៃខេត្តដែលបានធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពរួច

-ចុះធ្វើអធិការកិច្ចមុខសញ្ញាដែលមិនមកធ្វើបច្ចុប្បន្នភាព និងមុខសញ្ញាដែលធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពហើយ មិនមកបើប្រាក់ពីធនាគារ

-បន្តទទួល ពិនិត្យ និងផ្ទៀងផ្ទាត់លើសំណុំបែបបទស្នើសុំប្រាក់បេឡាមរណសង្គ្រោះ

-ពង្រឹងការអនុវត្តបេឡាមរណសង្គ្រោះ ស.អ.ក ស្របតាមគោលការណ៍នៃលក្ខន្តិកៈ ស.អ.ក ឱ្យ បានទាន់ពេលវេលា និងមានប្រសិទ្ធភាព

-ចេញសេចក្តីជូនដំណឹងស្តីពីមរណភាពសមាជិកសមាគមអតីតយុទ្ធជនកម្ពុជាចំនួន ៦០សព/ខែ

-បំផុសចលនា ៣ពូកែ ក្នុងអតីតយុទ្ធជន និងគ្រួសារអតីតយុទ្ធជន

-ពង្រឹងការអនុវត្តគោលការណ៍កំណត់អត្តសញ្ញាណអតីតកងកម្លាំងប្រដាប់អាវុធ និងគ្រួសារ ដែល ត្រូវទទួលសម្បទានដ៏សង្គមកិច្ច ដោយឈរលើគោលការណ៍សមធម៌

-ជំរុញសកម្មភាពការងាររបស់គណៈកម្មាធិការអភិវឌ្ឍន៍សហគមន៍អតីតយុទ្ធជនឃុំ សង្កាត់

-បន្តផ្សព្វផ្សាយដល់មន្ត្រីរាជការស៊ីវិល ក្នុងក្រសួង ស.អ.យ ឱ្យដាក់ពាក្យចូលជាសមាជិក ស.អ.ក នៅតាមនាយកដ្ឋាន និងអង្គភាពក្រោមឱវាទក្រសួង។

៧-បង្កើតប្រព័ន្ធសន្តិសុខសង្គមទូលំទូលាយសម្រាប់ប្រជាជនកម្ពុជា

-ជំរុញឱ្យមានសិក្សាបន្ថែមលើសេចក្តីព្រាងច្បាប់ ស្តីពីរបបសន្តិសុខសង្គមសម្រាប់ប្រជាជនកម្ពុជា

-រៀបចំចងក្រងលិខិតបទដ្ឋានគតិយុត្តកម្មទ្រព្យសម្បត្តិ។

៨-អភិវឌ្ឍសមត្ថភាពស្ថាប័ន និងពង្រឹងភាពជាដៃគូ

- បន្តអនុវត្តគោលការណ៍ពង្រឹងសមត្ថភាពស្ថាប័ន មន្ត្រីរាជការស៊ីវិល និងការគ្រប់គ្រងក្របខ័ណ្ឌ មន្ត្រីរាជការស៊ីវិល
- បន្តរៀបចំឯកសារដំឡើងឋានន្តរស័ក្តិ ថ្នាក់ និងប្រាក់បំណាច់មុខងារ និងប្រាក់បំណាច់ផ្សេងៗ ជូនមន្ត្រីរាជការស៊ីវិល
- ពង្រឹងការគ្រប់គ្រងមន្ត្រីរាជការ តាមរយៈការអនុវត្តច្បាប់ស្តីពីសហលក្ខន្តិកៈមន្ត្រីរាជការស៊ីវិល បទបញ្ជាផ្ទៃក្នុង និងរបៀបរបបធ្វើការឲ្យបានហ្មត់ចត់
- រៀបចំផែនការក្របខ័ណ្ឌមន្ត្រីរាជការឆ្នាំ២០១៤ សម្រាប់ថ្នាក់រាជធានី ខេត្ត ក្រុង ស្រុក ខណ្ឌ
- បន្តពិនិត្យ កែសម្រួលរបាយការណ៍ស្តីពីការពិនិត្យមើលមុខងារឡើងវិញ របស់ក្រសួង ស.អ.យ
- បន្តពិនិត្យ កែសម្រួលសេចក្តីព្រាងចុងក្រោយផែនការយុទ្ធសាស្ត្រឆ្នាំ២០១៤-២០១៨ របស់ ក្រសួង ស.អ.យ
- បន្តធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពព័ត៌មានស្តីពីលទ្ធផលការងារ និងសកម្មភាពថ្នាក់ដឹកនាំរបស់ក្រសួង នៅក្នុង គេហទំព័ររបស់ក្រសួង (www.mosvy.gov.kh)
- ជំរុញការបើកផ្តល់ប្រាក់បៀវត្សរ៍ និងការផ្គត់ផ្គង់ផ្សេងៗ ឲ្យបានទាន់ពេលវេលា មានប្រសិទ្ធភាព និងតម្លាភាព
- ធ្វើការណែនាំបំពេញបន្ថែមនូវបច្ចេកទេសគ្រប់គ្រងថវិការដ្ឋ យកចិត្តទុកដាក់ដល់ការត្រួតពិនិត្យ បញ្ជីគណនេយ្យ និងពង្រឹងការគ្រប់គ្រងទ្រព្យសម្បត្តិរដ្ឋ
- ជំរុញអនុវត្តកម្មវិធីកំណែទម្រង់ហិរញ្ញវត្ថុសាធារណៈ
- ពង្រឹងកិច្ចសហប្រតិបត្តិការជាមួយអង្គការមិនមែនរដ្ឋាភិបាលជាតិ អន្តរជាតិ និងបន្តនិរន្តរភាព ការងាររបស់អង្គការ
- ពង្រឹងពង្រីកទំនាក់ទំនងសហប្រតិបត្តិការទ្វេភាគី ពហុភាគី ជាមួយបណ្តាប្រទេសនានា សហគមន៍អាស៊ាន និងសហគមន៍អន្តរជាតិ
- បង្កើនការគាំទ្រដំណើរការវិទ្យាស្ថានជាតិសង្គមកិច្ច សំដៅបណ្តុះបណ្តាលធនធានមនុស្ស សម្រាប់ស្ថាប័នរដ្ឋ វិស័យឯកជន និងអង្គការមិនមែនរដ្ឋាភិបាលដែលពាក់ព័ន្ធនឹងការផ្តល់សេវាសង្គមកិច្ច
- បង្កើនការសិក្សាស្រាវជ្រាវ និងពង្រីកកម្មវិធីសិក្សាលើជំនាញផ្សេងៗទៀត ទាំងកម្រិតខ្ពស់សិក្សា និងកម្រិតវិញ្ញាបនបត្រ
- ជំរុញផ្សាយប្រកាសស្តីពីការរៀបចំ និងការប្រព្រឹត្តទៅរបស់អគ្គាធិការដ្ឋាន និងចុះធ្វើអធិការកិច្ច នាយកដ្ឋាន អង្គភាពជំនាញ និងមន្ទីរ ស.អ.យ រាជធានី ខេត្ត
- សម្របសម្រួល ដោះស្រាយជម្លោះ វិវាទការងារ ក្នុងករណីមានការប្តឹងប្តល់។

រាជធានីភ្នំពេញ, ថ្ងៃទី០៧ ខែមីនា ឆ្នាំ ២០១៤


ឧបនាយករដ្ឋមន្ត្រី

វង សុតិ